
 
 
Amstelveen, 30 augustus 2022 
 
Schriftelijke vragen conform artikel 36 van het regelement van orde voor vergaderingen en andere 
werkzaamheden van de raad Amstelveen 2019 
 
Onderwerp: Subsidie gevelplant en geveltuin 
 
Groene gevels en groene daken bij inwoners, bedrijven en instellingen.  
 
Bij GroenLinks en D66 komen geluiden binnen dat er nog weinig gebruik is gemaakt van de subsidies 
voor geveltuinen en gevelplanten die Amstelveen aanbiedt. 
De subsidie voor horizontaal groen, waaronder de groene daken is een groot succes. Onze partijen 
zien mogelijkheden in betere voorlichting, bijvoorbeeld dat verticaal groen niet schadelijk is voor de 
gevel en dat initiatieven als Respire het onderhoud ook niet veel hoeft te zijn.  
D66 en GroenLinks zien graag zo veel mogelijk vergroening in de tuinen van Amstelveen. Het is zonde 
als de hiervoor beschikbare middelen niet gebruikt worden.  
 
Hierover hebben wij de volgende vragen: 
 
Hoe vaak is er gebruik gemaakt van de subsidie voor gevelplanten en geveltuinen? 

1. Is het aantal aanvragen volgens de verwachtingen van het college? En zo niet, is daar een 
verklaring voor? 

2. Ziet het college mogelijkheden deze subsidie beter onder de aandacht te brengen bij 
Amstelveners? Zo ja, Welke?  

3. Is het college bereid stappen te ondernemen zodat deze subsidie vaker aangevraagd wordt? 
En kan het college zich vinden in de voorbeelden hiervoor die wij noemde in de inleiding.  

4. Is er een visie van gemeentelijk vastgoed waar nog groene gevels of groene tuinen kunnen 
worden toegevoegd? Zo ja, waar kunnen wij deze vinden? Zo niet, is het college bereid deze 
op te stellen en met ons te delen? 

 
 
 
Met vriendelijke  groeten, 
 
Ilika Polderman  Maarten de Haan 
GroenLinks  D66 

https://gorespyre.com/

